
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 3-4-2023 

 

Aanwezig: Tjeu Cox, Anja van de Burgt, Frans Soers, Wim Cremers, 

Erica de Graaf(vz), Marc Dijk, Theo van der Aalst, Riek van der Aalst, Louis 

Slangen, Henk Houben, Ellen Thomas (Penningmeester), Hans van de Zande, 

Wolter van der Pers, Ingrid Schulte, RobertoVaes, Gerdie van Deurzen, Wim 

Hompes, Roy de Leijer 

Elan: Carry van Rooij, Irma Thijssen 

Afwezig: Marion Rutten, Wimke Houthuijzen, John Claassen, Mariette 

Claessens(Sociaal Makelaar),Betsy Meeuwsen 

 

1) Opening en Welkom: Erica opent de vergadering om 20.00uur en 

heet iedereen welkom. Met een speciaal welkom voor de aanwezige 

van de gemeente Cranendonck. 

 

2) Notulen 3-4-2023: Marc Dijk: De notulen op de website laten zetten, 

het anders verwoorden over het samen gaan met Samen Dorplein. 

Frans Soers: De notulen van de werkgroepen naar de secretaris sturen 

zodat de verslagen van de diverse werkgroepen juist in de notulen 

worden weergegeven. Verder geen op- of aanmerkingen op de 

notulen. De notulen worden goedgekeurd. 

 

 

3) Ingekomen Post: Geen 

 

4) Uitgaande Post:   Geen 

 

 

5) Mededelingen: 

 - Woningbouw: Er kunnen woningen gebouwd worden op de plaats 

waar nu de Schakel staat.(Sociale woningbouw) 

 Wocom wil wel woningen bouwen, te denken valt aan het verlengde 

van de St-Servaasstraat. De gemeente geeft hier ook de voorkeur aan. 



Volgens de gemeente zijn 25 woningen voldoende, maar er zijn 

eigenlijk tussen de 75 en 100 woningen nodig om een betere 

doorstroming te hebben. Het terrein van Rood/Wit zou ook geschikt 

kunnen zijn voor woningbouw. 

Op 18 april is er weer een vervolg gesprek. 

- School: Geen verdere ontwikkelingen. De gemeente werkt niet 

mee. Er wordt geen intermediair aangesteld. 

De werkgroep is te klein om goed door te pakken, er is hulp nodig om 

alles in de juiste banen te leiden. Een vrije school is nog een optie. 

- De Schakel: Henk Houben heeft een lijstje gemaakt met het 

aantal gebruikers. De nieuwe Schakel voor de nieuwe Schakel 

vallen circa 30% duurder uit. De begroting wordt gepresenteerd 

naar de gemeente. 

- Dorpsvisie: Het concept is klaar. Dit concept wordt besproken 

met de coördinatoren van de verschillende werkgroepen. 

- Brug: De raad heeft het plan van de wethouder met betrekking tot 

de brug niet akkoord bevonden. Dit is naar aanleiding van de 

ingestuurde brief van Tjeu Cox en Frans Soers. 

Tjeu Cox liet weten dat er een brugbank is waar je 2de hands 

bruggen kunt kopen van Rijkswaterstaat. Misschien een optie om 

deze brugbank is te raadplegen. Er zou hier een brug op staan die 

geschikt zou kunnen zijn voor Dorplein. 

 

6) Penningmeester: Financiën: Het ontvangen bedrag van het Oranje 

Fonds is overgemaakt naar de Schakel.(€250,--) 

 

7) Verslag Werkgroepen: 

- WMO: Er was een vraag wie de sociaal makelaar was voor 

Dorplein, Mariette Claessens of Nicole Peeters? Nicole Peeters 

was een tijdelijke vervangster van Mariette Claessens toen zij 

ziek was. Mariette Claessens blijft de sociaal makelaar voor 

Dorplein.  

- De activiteiten die worden georganiseerd worden bekend 

gemaakt via het HAC, Horizon en het Dorpsblad. 

- O.R.R.&N: Cantineplein: Op dit moment bezig om het overleg 

met de gemeente weer vlot te trekken. Dit is een moeizaam 

proces. 

- Puzzels: De puzzels van de deelgemeenten loopt en nadert zijn 

voltooiing. De eerste volgende puzzel is die van Soerendonk. De 

puzzel over de gemeente Cranendonck is nog in een 

ontwerpfase. 

- Cicerones: de aanvragen komen weer binnen. Op 31 Maart is 

het jaar afgesloten. Er zijn in totaal 443 mensen rondgeleid. 



- Verkeer: 13 Maart is er een bijeenkomst geweest met de 

bewoners van de Hoofdstraat. Dit wordt gedaan om ze te 

informeren wat er besproken is met de gemeente en Megaborn. 

Hun bevindingen worden dan weer meegenomen voor de 

vervolggesprekken met de gemeente en Megaborn. Op 6 April 

wordt er weer een bijeenkomst gehouden met de bewoners van 

de Hoofdstraat om een actiedag te organiseren. Deze actiedag 

wordt gedaan om mensen bewust te maken dat ze rijden binnen 

de bebouwde kom. Op 17 April is er weer een overleg met de 

gemeente en Megaborn en een adviseur van de gemeente. Route 

gevaarlijke stoffen is nu onbekend, dit wordt opgepakt door de 

werkgroep. 

- Activiteiten werkgroep: Het Café is een succes. Ook de 

samenwerking met Les Echo’s is goed. Op 14 April is er weer 

een avond met Noud v/d/ Vorst als DJ. Er moet alleen nog wel 

een naam gevonden worden voor deze werkgroep. 

 

8) Wat verder ter tafel komt: 

- Henk Houben: Er komt een dorpsfeest in verband met het 42-

jarig bestaan van de Schakel. 

- Wim Cremers: Helaas is er geen goede samenwerking tussen de 

gemeente en Dorplein. Dit moet beter. Dorplein mag geen 

afvoerputje worden van de gemeente. 

- Erica de Graaf: Cordaat wil graag de vrijwilligers interviewen 

van de diverse werkgroepen. Marc Dijkt heeft zich hiervoor 

opgegeven. 

 

9) Sluiting: Erica sluit de vergadering om 22.00uur 

 

 

 


